
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 13/02/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Υποστελέχωση Γενικού Νοσοκομείου Γρεβενών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, ανησυχία επικρατεί στα στελέχη του Γενικού Νοσοκομείου 
Γρεβενών θεωρώντας ότι, εκ των ισχυόντων δεδομένων του, έχει τόσο υποβαθμιστεί που 
έχει εκπέσει ατύπως σε Κέντρο Υγείας. Χαρακτηριστικά, δηλώνεται από αυτά ότι οι 
εφημερίες του εν λόγω Νοσοκομείου «δεν νοούνται» χωρίς ιατρό αναισθησιολόγο ή 
ακτινολόγο ή μικροβιολόγο. Συνεπώς, εξάγεται το συμπέρασμα, εξ αυτής της θέσης, ότι 
το Γ. Ν. Γρεβενών αντιμετωπίζει δυσμενείς συνθήκες λειτουργίας είτε στο επίπεδο των 
εκτάκτων περιστατικών είτε των τακτικών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως προβείτε σε προσλήψεις του αναγκαίου ιατρονοσηλευτικού 
προσωπικού στο Γενικό Νοσοκομείο Γρεβενών, προκειμένου οι δομές του να 
ενδυναμωθούν, ώστε να παρέχεται σε αυτό αξιοπρεπή ιατρική κάλυψη; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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